
Protokół nr 10/2014 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego 

w dniu 6 sierpnia 2014 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1200 
Miejsce obrad: Siedziba Biura Rady Miejskiej. 
Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie skargi. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Przebieg Komisji był następujący: 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski. 
Przewodniczący przywitał Przewodniczącego Rady Miejskiej – Józefa Leszczyka, Zastępcę 
Komendanta Straży Miejskiej – Józefa Piścio, Aplikanta Radcowskiego – Piotra Kajszczaka 
oraz członków komisji. 
 
Ad2. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że zwołał posiedzenie komisji z powodu potrzeby 
rozpatrzenia skargi. Chodzi o zachowanie terminu. Poprosił Zastępcę Komendanta Straży 
Miejskiej o przedstawienie przedmiotu sprawy.  
Zastępca Komendanta Straży Miejskiej – poinformował, że sprawa dotyczy Pana Tomasza 
Bajdana zamieszkałego w Połczynie Zdroju. W dniu 24 maja 2014r. o godz. 935 zostało 
wykonane zdjęcie z fotoradaru samochodu marki citroen należącego do Pana Bajdana na ul. 
Grunwaldzkiej, w związku z przekroczeniem prędkości o 14 km. Po ustaleniu, kto jest 
właścicielem pojazdu do Pana Bajdana przesłano raport. Raport zawiera zdjęcie z fotoradaru 
oraz opis zdarzenia. W dniu 30 maja 2014r. powyższą korespondencję odebrała żona Pana 
Bajdana. Na przekazaną korespondencję Pan Bajdan w dniu 2 czerwca 2014r. przesłał pismo 
do Komendanta Straży Miejskiej. W tym piśmie nie wskazuje osoby, która kierowała 
pojazdem. W odpowiedzi na pismo Pana Bajdana poproszono kancelarię prawną o 
przygotowanie stosownego pisma. Zredagowane przez kancelarię prawną pismo podpisuje 
Komendant Straży Miejskiej i zostaje przesłane do Pana Bajdana. Na powyższe pismo Pan 
Bajdan odpisuje ponownie i nie zgadza się z przedstawionymi zarzutami. Jest to pismo z 11 
czerwca 2014r. Po przeanalizowaniu pisma Pana Bajdana w dniu 8 lipca 2014r. zostaje 
przesłane do niego kolejne pismo, w którym Pan Bajdan zostaje poinformowany, że odstępuje 
się od jego przesłuchania a wniosek skierowany zostaje do rozpatrzenia przez sąd. W dniu     
9 lipca Pan Bajdan przysyła pismo, w którym nadal nie wskazuje sprawcy wykroczenia. 
Wobec zebranego materiału dowodowego przekazano stosowny wniosek do rozpatrzenia 
przez Sąd Rejonowy w Białogardzie w dniu 14 lipca 2014r. Obecnie oczekuje się na 
stosowny wyrok.  
Aplikant Radcowski – powiedział, że wykroczenie zostało zarejestrowane i rozpoczęto 
postępowanie w celu ustalenia sprawcy wykroczenia. Straż Miejska wystąpiła do Pana 
Bajdana o udzielenie odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. Straż Miejska na udzielone przez 
Pana Bajdana pytania udzieliła szczegółowych odpowiedzi. Nie można tutaj mieszać 
postępowania administracyjnego z postępowaniem w sprawie wykroczeń. Nie można mieszać 
także przepisów różnych procedur. Straż Miejska wykonała wszystkie należące do niej 

 



 

czynności i postępowanie zakończono skierowaniem wniosku o ukaranie do sądu. Materiał 
dowodowy został załączony do wniosku o ukaranie. Nie ma tutaj do czynienia z 
bezczynnością organu.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że w świetle wyjaśnienia rozumie, iż powyższa 
skarga jest bezzasadna.  
P. Szyszlak – powiedział, że była propozycja 100 zł kary i 2 pkt. karnych. Pan Bajdan został 
o tym poinformowany i pouczony.  
Aplikant Radcowski – powiedział, że o winie i wysokości kary zadecyduje sąd. Praktyka 
dowodzi, że tego typu wnioski pozostają przez sąd bez rozpoznania.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że Pan Bajdan był zaproszony na komisję drogą 
elektroniczną i pisemną, ale niestety nie pojawił się na posiedzeniu komisji.  
D. Glinka – powiedział, że skarga na bezczynność Komendanta Straży Miejskiej jest 
bezzasadna. Właściwym organem do rozpatrzenia tej sprawy jest sąd.  
Przewodniczący Komisji – podziękował za szczegółowe wyjaśnienie przedmiotowej sprawy. 
Skarga jest bezzasadna i tą sprawą komisja w ogóle nie powinna się zajmować.  
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Komisja uznała skargę za bezzasadną.  
 
Ad3.  
Przewodniczący Komisji – skierował zapytanie do Zastępcy Komendanta Straży Miejskiej, 
czy przy ul. Dworcowej jest monitoring i czy były kierowane skargi mieszkańców w związku 
z zakłócaniem porządku. 
Zastępca Komendanta Straży Miejskiej – odpowiedział, że Straż Miejska pracuje od  
godz. 700 do 2200 a monitoring działa.  
D. Glinka – poruszył sprawę pijanych nastolatków w czasie Dniu Białogardu. Tą sprawą 
należy się zainteresować.  
Przewodniczący Rady Miejskiej – powiedział, że sprzedaż i spożywanie alkoholu przy 
dworcu jest zła. Tym tematem powinna zająć się Komisja Antyalkoholowa. Należy 
przygotować uchwałę o zakazie picia alkoholu w parku.  
 
Ad4. 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godz. 1235.  
 
 

 
 

Przewodniczący Komisji: 
 

Andrzej Adamczewski 
 
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska - Szydłowska 
 
 
 
 
 


